
Title (en)
PULPING IN FORMIC ACID.

Title (de)
PULPIERUNG IN AMEISENSÄURE.

Title (fr)
PULPAGE A L'ACIDE FORMIQUE.

Publication
EP 0065984 A1 19821208 (EN)

Application
EP 82900276 A 19811207

Priority
US 21323680 A 19801205

Abstract (en)
[origin: WO8201902A1] A process for pulping wood and bark in formic acid of at least 35% concentration, ideally at 65% to 90%, refluxing at
atmospheric pressure, to produce wood and bark pulp of high hemicellulose content and very high holocellulose yields and resulting in a liquor of
very low carbohydrate content which on recovery of the formic acid leaves a low molecular weight, less than 1,000, lignin; the wood pulp is useful in
the paper industry and as an animal feed, the bark pulp is an ideal ruminant feed, replacement for tobacco in pipes, cigarettes and cigars while the
lignin may be employed as a base for polyols or dealkylated or hydrodealkylated to phenol, substituted phenols and benzene.

Abstract (fr)
Procede de pulpage du bois et de l'ecorce dans de l'acide formique avec une concentration d'au moins 35 , la concentration ideale se situant
entre 65 et 90 , avec reflux a la pression atmospherique, pour produire de la pulpe de bois et d'ecorce d'une teneur elevee en hemicellulose et
des rendements tres eleves d'holocellulose, donnant une liqueur de tres faible teneur d'hydrate de carbone qui, lors de la recuperation de l'acide
formique, laisse de la lignine de faible poids moleculaire, inferieur a 1000; la pulpe de bois est utile dans l'industrie du papier et comme aliment pour
les animaux, la pulpe d'ecorce est un produit alimentaire ideal pour les ruminants, un produit de substitution du tabac a pipe, de cigarettes et de
cigares, tandis que la lignine peut etre utilisee comme une base pour les polyols ou peut etre desalkylee ou hydrodesalkylee en phenol, phenols
substitues et benzene.
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